
Referat, FAU-møte 15.03.22  
 
Til stede: Bjørnar og Cecilie (1. trinn), Jannicke (leder, 2. trinn), Jonas (2. trinn), Arild og Britta (3. 
trinn), Hilde (4. trinn), Charlotte og Mona (5. trinn), Guro og Katrine (6. trinn), 7. trinn representert 
ved Arild, og Ingvild (rektor)  
Forfall: Torunn (4. trinn), Linda og Margrethe (7. trinn) 
 
 
Rektor informerer   
 
Nye førsteklassinger 
Foreldremøte for nye førsteklassinger høsten 2022 har blitt avholdt. Det er pr. nå 36 elever som 
skal begynne på skolen. De har også avholdt sin første førskoletrim, der skolen stiller gymsalen til 
rådighet for at nye elever og foreldre skal ha mulighet til å bli kjent før skolestart. Det er lagt opp til 
foreldrestyrte aktiviteter. Godt oppmøte med 20 elever på første samling. 
 
Covid-19  
Det har vært utfordrende med mye sykdomsfravær fra ansatte på starten av året, men SFO har 
likevel klart å holde åpent i normal åpningstid. Det har vært hell i uhell at lærerne på samme trinn 
ikke har hatt fravær samtidig, men har fordelt seg på ulike fraværsdager.  
 
Filming av elever og lærere – 7. trinn 
Rektor informerer om at det har vært flere episoder hvor spesielt gutter på 7. trinn har filmet lærere 
og andre elever og har sendt dette på snapchat. Rektor har i første omgang tatt det direkte opp på 
flere møter med de elevene det gjelder. Da alvorspraten hos rektor ikke førte til at 
filming/bildetaking tok slutt ble politiet kontaktet. De har tatt saken på alvor og har vært på besøk 
for å forklare alvoret og konsekvensene. Dette synes å ha gjort inntrykk på elevene.  
Mobiltelefoner blir nå også samlet inn ved skolestart hver morgen. 
 
Foreldreundersøkelsen 
Konklusjonen / oppsummeringen på foreldreundersøkelsen som ble sendt ut i slutten av november 
2021, er ikke klar. Svarprosenten på 29,9 % kan tyde på at det muligens var et dårlig tidspunkt å 
sende ut undersøkelsen på. I tillegg er det slik at undersøkelsen kun sendes ut til en av foreldrene / 
foresatte, noe som kan bidra til at den glipper hos en del foreldre / foresatte. Det foretas 
foreldreundersøkelse annet hvert år. 
 
Uteareal 
- Rektor søkte om midler på tampen av 2022, men fikk avslag. FAU er blitt bedt om å formulere 

et brev som skolen kan vedlegge søknad om midler. Skolen har ansvar for søknad, men rektor 
mener at det vil ha større tyngde om FAU stiller seg bak søknaden. Jonas har påtatt seg 
ansvar med å formulere et generelt brev.  

 
-  På bakgrunn av ønske fra 6 og 7. trinn er skaterampe blitt kjøpt inn, og skal plasseres. Rektor 

ønsker at den plasseres et sted den kan gjemmes bort/flyttes i helgene for å unngå at skolen 
blir en samlingsplass. 

 
Rektor slutter 
Ingvild har sagt opp stillingen og fratrer til påske. Stillingen som rektor utlyses, og i mellomtiden trer 
Trine-Lise Larsen, avdelingsleder for småtrinnet, inn som fungerende rektor.  
 
Loppemarked 
Korpset arrangerer loppemarked 1.-3. april. I den forbindelse gis det påminnelse om at tøy og sko i 
garderober, samt bøker i klasserommene til småtrinnet må ryddes vekk for å unngå ny tittel som  
loppe. 
 



 
Møte med SFO og rektor 
Bjørnar, Charlotte og Jannicke sendte brev til skolen og SFO i desember 2021. 
En påpekte her både det som fungerer godt ved SFO, samt områder  
hvor en mener det er forbedringspotensial.  
Det har deretter vært planlagt møte, som har blitt avlyst grunnet sykdom. Jannicke, Bjørnar og 
Charlotte stiller på vegne av FAU, og ny tentativ dato for møte er ila. mars 2022.  
 
  
Informasjonssaker ved Jannicke  
 
- Alle lekeapparater er godkjent til bruk. Kommunen er jevnlig på tilsynsbesøk og alle apparater 

er sjekket. 
- Skolen har blitt bedt om å lage et skriv med begrunnelse for hvorfor småtrinnet ikke er 

representert i elevrådet, men kun blir hørt i sakene. Dette er en sak som engasjerer og det 
jevnlig blir stilt spørsmål om. Det er et ønske at rektor lager et skriv om dette, som sendes som 
ranselpost til alle elever. Det vil forhåpentligvis medføre større klarhet rundt elevrådet og dets 
arbeid. 

 
 
Andre saker 
 
17. mai 
Det nærmer seg 17.mai og det ser lyst ut for et vanlig arrangement på skolen. 
 

• Det gjennomføres endelig og nok en gang, ordinær feiring på skolen. 3. og 4. trinn, ved 
foreldrekontakter, er ansvarlige for café og aktiviteter  

• På spørsmål fra FAU kan rektor opplyse at skolen har en scene som står på musikkrommet 
og kan brukes ute på 17.mai (bør stå under tak).  

• Ingvild og Jannicke går gjennom utstyr som kan brukes til aktiviteter på 17.mai – skolen har 
lagret blant annet lykkehjul, striesekker og diverse annet utstyr. 

• Rektor ber om at det tas ansvar for at flagget tas inn før kl. 21 på 17.mai – Jannicke tar 
dette ansvaret. 

• FAU ber rektor forhøre seg med kontaktlærerne om det er noen klasser som kan tenke seg 
å opptre med sang på 17.mai. Tidligere har koret sunget, men siden det ikke lenger 
eksisterer/ er satt på pause, ville det vært hyggelig med alternative opptredener. Rektor 
presiserer at hun ikke kan pålegge de ansatte å være til stede på arrangement på skolen 
på 17. mai, men vil spørre de ansatte.   

• Det er forhåpentligvis mange trinn som stiller sterkt i toget under Smørås skole sin fane, 
som går fra Lagunen til Nesttun på 17. mai. Klassekontaktene er ansvarlig for faner. 1-4. 
trinn har egne faner, mens mellomtrinnet har felles fane 

• Flaggheising på skolen kl. 8 med korpset 
 
 
Utfyllende informasjon om nasjonaldagen:  
4.klasse har altså ansvar for arrangementet med leker, og 3.klasse har ansvar for kafeen. Det er 
klassekontaktene som står i spissen for dette, og erfaring fra tidligere viser at oppgavene bør 
fordeles i god tid.  
 
Det er enighet om at arrangementet blir kl. 16-18. Da det ikke har blitt arrangert 17.mai på skolen 
de siste to årene er det noe mangel på fersk erfaring. Noen dokumenter fra tidligere har blitt funnet, 
og 4.klasse må vurdere hvordan arrangementet skal gjennomføres, hvilke leker, og premier som 
skal kjøpes inn. Når det gjelder premier må 4.klasse vurdere om man skal tenke alternativt og mer 
bærekraftig ved innkjøp av premier, for eksempel sjokolademedalje i stedet for mange småting i 
plastik etc.   



Kafeen har tidligere vært inne på Mat- og helserommet, og dette anbefales også i år. I tillegg har 
det vært utsalgssted ute med salg av is og kaffe. Tidligere erfaring viser at det selges mye kaffe og 
at det ikke kan bli for mange kaffekanner. Det undersøkes om FAU har overtatt sukkerspinnmaskin 
fra korpset. Det vil i så fall være en stor hit på 17.mai.  
 
 
Da det ikke ligger tidligere budsjett eller regnskap i dokumentene som er funnet er det ønskelig at 
3. og 4. trinn setter opp et budsjett som deretter vurderes og eventuelt godkjennes av FAU på 
neste møte den 26.4. 
 
Praktisk ang. 17.mai: 
 
- FAU har tidligere fått etablert vipps, og det er ønskelig at dette blir brukt til betaling. Vi må 

imidlertid også ha kontanter til veksling i kafeen. 
- FAU-representantene for 3.  og 4.trinn informerer på klassenes facebook-side.  
- Tidligere har det vært 1.klasse sitt ansvar å avholde dugnad i forkant av 17.mai, for å koste ren 

plassen, og plante blomster. Det undersøkes med skolen om det er ønskelig at dette gjøres, 
og et eventuelt budsjett for blomster og utstyr. Det skal også finnes dugnadsskriv fra tidligere 
som antakelig kan brukes.  

- Erfaringsarkiv – Det er ønskelig med et erfaringsarkiv og 3. og 4. klasse bes om å lagre all 
nyttig informasjon til bruk for neste foreldregruppe som skal arrangere 17.mai. Skolen lagrer 
dette elektronisk.   

- Det må sendes ut ranselpost med all praktisk informasjon om 17.mai – her kan tidligere skriv 
brukes som mal. 

 
Uteområde 
- Cecilie ser på mulighet for støtte fra Trigonorfondet 

 
 
 
Kommende møter:  
 
Kvalitetsoppfølgingsmøte: 28.03 kl 9-12 
 
SU-møte er 04.04. 
 
Neste FAU-møte blir tirsdag 26.04 kl 1830 
 
 
Referent: Britta Ringwald von Mehren  
 


